
Punten voor de rondvraag commissie AZM/ED de dato 20 maart 2023

Fractie Vraag

AB Amstel Gold Race
In het weekend van 15 en 16 april a.s. mogen we weer genieten van een nieuwe versie van de Amstel Gold Race.
Hierdoor is de Rijksweg i.v.m. de finish tussen Berg en Vilt enkele dagen afgesloten voor het doorgaande verkeer, als alternatief kunnen de 
fietsers en het overige verkeer gebruik maken van de Meesweg en Lange Akker tussen Berg en Vilt. Op zich natuurlijk een goed alternatief, 
echter in de praktijk doen er zich de nodige problemen voor. Namelijk aan weerszijde van de Meesweg en Lange Akker worden er 
auto’s/vrachtauto’s geparkeerd gedeeltelijk op het gras en het weggedeelte, hierdoor wordt  het doorgaande verkeer ontzettend belemmerd en 
ontstaan er gevaarlijke situaties zowel voor de fietsers (schoolgaande jeugd)  en het overige verkeer.
• Bij deze het verzoek om bij de komende editie hieraan aandacht te schenken en indien nodig actie te ondernemen.

Postkantoor Valkenburg centrum
Ons is ter ore gekomen dat het centrum van Valkenburg geen postkantoor meer heeft. Het ophalen en versturen van pakketjes is mogelijk, maar 
voor bijvoorbeeld het versturen van aangetekende brieven dient ment uit te wijken naar Berg en Terblijt of Hulsberg. 
• Is dit bekend bij de wethouder? 
• Wat is ervoor nodig om deze service ook weer in het centrum van Valkenburg aan te bieden?  

VSP Openstelling procedure aanwijzing lokale publieke media-instelling
• Kan het College ons aangeven hoe het met de openstelling van de procedure tot aanwijzing van een lokale publieke media-instelling is 

gesteld? 
• Wanneer moet de raad hierover een besluit nemen?

N.a.v. actiepunt ED 12 Evaluatie kerstmarkt 2022
• Kan het college ons aangeven wanneer de evaluatie zal plaatsvinden van de Kerstmarkt 2022? 

In de actielijst lezen we dat dit in januari/februari 2023 zou plaatsvinden.

PGP N.a.v. actiepunt ED 4 Visie Vrijetijdseconomie
In het stappenplan kunnen we lezen dat men met de uitkomst van de inwoners enquête in februari aan de slag is gegaan om te komen tot een 
draagkracht analyse.
• Wanneer kan de raad de uitwerking van deze draagkracht analyse tegemoet zien?

In februari, maart en april gaat de gemeente rond de tafel zitten met een ruime groep van experts met kennis en ervaring op het gebied van 
toerisme en recreatie. 
• Hoe groot is deze groep en wie is erin vertegenwoordigd? 
• Is men momenteel al in gesprek met deze experts en wat zijn de resultaten tot nu toe?



In april en mei worden verschillende (?) scenario’s en denkrichtingen teruggekoppeld naar inwoners, betrokkenen en ondernemers. In het najaar 
van 2003 zal de raad de nieuwe gedragen visie vaststellen. 
• Fijn dat verschillende scenario’s met belanghebbenden besproken worden, maar in hoeverre wordt de raad ook nog betrokken en 

meegenomen in het proces alvorens tot besluitvorming overgegaan wordt?

Diversificatie van economische activiteiten
Al in de tweede alinea van het Coalitieakkoord 2022-2026 op p1. staat dat we geconfronteerd worden met een sterke afhankelijkheid van een 
mono-economie (toerisme), die ons heel veel heeft gebracht, maar die er ook toe leidt dat onze lokale economie aan innovatiekracht en 
weerbaarheid heeft ingeboet. Een belangrijk onderwerp. 
De verandering van een mono-economie naar een meer diverse economie gaat niet vanzelf. In het akkoord staat dat het aan te raden is om over 
de gehele linie te investeren in structuurversterking van de economie in Valkenburg aan de Geul. Het belang van inzichtelijk maken en 
versterken van de exacte problematiek van andere economische sectoren, buiten de toeristische sector, wordt benadrukt. 
Tijdens eerdere vergaderingen hebben wij gevraagd naar de voortgang m.b.t. dit onderwerp. De wethouder gaf aan dat er momenteel gekeken 
wordt naar een bredere invulling van het Par’Course terrein. Ook benoemde hij Yuverta als voorbeeld van diversificatie. Twee aardige 
voorbeelden, maar volgens ons komt dit niet in de buurt van een werkelijke structuurversterking van de lokale economie.
• Kan de wethouder aangeven hoe dit onderwerp wordt opgepakt en op welke termijn?

VVD ---

CDA Gemeenschapshuizen (doorgeschoven vanuit commissie SD 13 maart)
Wij krijgen signalen dat er problemen zijn m.b.t. het beheer van de gemeenschapshuizen ’t Vöske en de Holle Eik. Verenigingen overwegen 
elders onderdak te zoeken. 
• Waarom werd het stemlokaal bij de verkiezingen op 15 maart niet meer ondergebracht in ’t Vöske? Wel werden er aparte cabines als 

stemlokaal bij ’t Vöske geplaatst.

Stand van zaken Kerkenvisie
Naar onze informatie heeft de gemeente daar in de vorige collegeperiode een subsidie voor gekregen en wij willen graag weten hoe het staat 
met de verordening.


